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Uttalelse fra FAU Helgerud skole ang arealplanen for Heradsbygda 
  

Trafikksikker skole- og vennevei 
I Heradsbygda er det store utfordringer med meget bratte og trange veier som mangler fortau. I 
deler av planområdet går barna allerede i bilveien til og fra skolen.  
Dette er ekstra utfordrende om vinteren, med trangere veier. Det er viktig for bygda at 
trafikksikkerheten til barna utbedres.  
  
Fritidsarealer  
Planene rammer lekeplass og området med gapahuk som skolen/SFO bruker oftere enn 
ukentlig.  
Noen av planene rammer også området skolen bruker som eneste trygge rute inn og ut av 
skogen (opp til nevnt lekeplass, gapahuk mm.)  
Vi ber derfor om at i en eventuell utbygging, utbedres dette før annen utbygging skjer og ikke 
etter.  
Det er også en forventning om at fritidsområder som blir rammet i størst mulig grad erstattes slik 
at bygda fremdeles har attraktive fritidsområder som det er trygt å komme seg til og fra.  
  
 
med vennlig hilsen 
Helgerud Skole FAU v/Sekretær Morten Andersen 
  


